

致各股東

本人謹代表大快活集團有限公司(「本公司」)董事會提呈本公司及其附屬公司(「本集團」)二零零零年至二零零一年之全年業績。

To our shareholders

On behalf of the Board of Directors, I would like to present the 2000/2001 operating results of Fairwood Holdings Limited (the "Company") and its subsidiaries (together referred to as the "Group").

主席報告書 Chairman's Statement



5

財務回顧

截至二零零一年三月三十一日止年度，本集團錄得港幣847,726,000元之營業額，而上年度則錄得營業額為港幣918,025,000元。股東應佔虧損為港幣9,894,000元。每股虧損為港幣0.82仙。回顧期間，香港經濟持續疲弱，集團亦面對嚴峻的經營環境。

股息

董事會建議不派發截至二零零一年三月三十一日止年度之股息（二零零零年：每股港幣0.5仙）。

FINANCIAL REVIEW

For the year ended 31 March 2001, the Group recorded a turnover of HK\$847,726,000 compared to HK\$918,025,000 in 2000. Loss attributable to shareholders was HK\$9,894,000. Loss per share was HK0.82 cent. We have faced extremely challenging circumstances during the year as our business continues to be affected by the weak economy in Hong Kong.

DIVIDENDS

The Directors do not recommend the payment of a dividend in respect of the year ended 31 March 2001 (2000: HK0.5 cent per share).



業務回顧

香港業務

本集團之香港業務錄得除稅項及少數股東權益前虧損為港幣13,191,000元，營業額則下跌7.5%，至港幣809,035,000元。期內，政府實施強制性公積金（「強積金」），以及顧客轉移北上中國消費，均削弱了消費者的消費能力。

Business Review

Hong Kong Operations

The Group's Hong Kong operation reported a loss before taxation and minority interests of HK\$13,191,000, while sales dropped by 7.5% to HK\$809,035,000. The implementation of the Mandatory Provident Fund Scheme ("MPF") and the shift of consumer expenditure to the PRC have reduced consumer spending in the economy as a whole.